
  

Aan de leden van de gemeenteraad van 

Roosendaal 

 

 

 

 

 

 

 contactpersoon :  Roosendaal : 26 augustus 2021 

 doorkiesnummer :  ons kenmerk :   

 onderwerp : Overleg kermis bijlage :  -  

 

Geachte leden van de raad, 
 
Nog naar aanleiding van uw brief, d.d. 19 augustus 2021, met als onderwerp het verzoek tot een 
spoedberaad over de kermis kan ik u het volgende berichten. 

 
Afgelopen week hebben een drietal constructieve overleggen tussen horecaondernemers, 
kermisexploitanten en vertegenwoordigers van de gemeente plaatsgevonden. Daarbij zijn 
diverse alternatieven onderzocht die aan de verschillende belangen zo goed mogelijk 
tegemoetkomen (kermis, horeca, weekmarkt en de veiligheidsaspecten).  
 
De uitkomst van deze constructieve overleggen: 
- Kermisexploitanten bouwen later op en breken direct na de kermis af, zodat de vrijdag na de 

kermis de terrassen van de horeca weer kunnen worden opgebouwd. 
- Gemeente draagt zorg voor het afbreken en opslag windschermen en parasols horeca Markt. 
- De horeca kan tijdens kermis gebruik maken van plein tussen St. Janskerk en Apotheek om 

een extra buitenterras te creëren. 
- Gemeente maakt mogelijk dat horeca tijdens kermis de Sint Jan kan inzetten als binnen 

terras.  
 
Daarnaast wordt een integraal plan uitgewerkt met de kermisorganisatie, veiligheidsadviseurs, 
politie, brandweer en horeca om de doorstroom en veiligheid van de bezoekers van de kermis te 
kunnen garanderen.  
 
Er is door alle partijen aan tafel meer dan constructief meegewerkt/meegedacht, zodat we ook 
dit jaar weer een succesvolle kermis voor Roosendaal mogen verwachten. 
 
 
Hoogachtend, 
 
 
 
C.F.G.R. Koenraad    G.H.R.F. Jas 
Loco-burgemeester   Locosecretaris 
 


